
 
 

Protokół Nr XX/2020 

z Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego 

odbytej w dniu 25 listopada 2020 r. 

XX Sesja Rady Powiatu Grudziądzkiego rozpoczęła się o godzinie 10:10. 

 Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) obrady odbyły się w trybie 

zdalnym, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek prowadziła sesję z Sali konferencyjnej nr 1 

Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

Na podstawie § 18 ust. 3 Statutu Powiatu Grudziądzkiego Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek otworzyła obrady wypowiadając słowa „otwieram obrady XX Sesji Rady 

Powiatu Grudziądzkiego”. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek powitała Radnych Powiatu 

Grudziądzkiego oraz pracowników Starostwa Powiatowego w Grudziądzu biorących udział 

w posiedzeniu. 

 Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, 

że w Sesji uczestniczy 16 na 17 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Lista radnych obecnych na XX Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji w dniu 25 listopada  

2020 roku stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przedstawiła porządek obrad Sesji i przystąpiła do głosowania, w wyniku którego Radni Powiatu 

jednogłośnie przyjęli porządek obrad. W głosowaniu brało udział 15 Radnych: tj.: p. Marek Czarnuch, 

p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz 

Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, p. Bożena Maj, 

p. Bożena Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander Zadykowicz 

oraz p. Grażyna Zielińska. 

Porządek obrad XX Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego w dniu 25 listopada 2020 r. stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poinformowała, że protokół 

z XIX Sesji Rady Powiatu był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu oraz opublikowany 

na stronie internetowej Powiatu Grudziądzkiego i do chwili obecnej nie zostały zgłoszone żadne 

uwagi ani poprawki. W związku z tym przystąpiła do głosowania, w wyniku którego protokół z XIX 
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Sesji Rady Powiatu został jednogłośnie przyjęty przez 14 Radnych, tj.: p. Marka Czarnuch, 

p. Marzenę Dembek, p. Barbarę Dobek, p. Marcina Dziadzio, p. Mirosława Guzowskiego, p. Tomasza 

Kaliszewskiego, p. Krzysztofa Klucznika, p. Mieczysława Kucharskiego, p. Zofię Laskowską, 

p. Bożenę Maj, p. Bożenę Nadworną, p. Adama Olejnika, p. Jerzego Wołoszyna, oraz p. Grażynę 

Zielińską. 

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poprosiła Starostę p. Adama 

Olejnika o przedstawienie informacji o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między 

Sesjami Rady Powiatu i sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

Starosta p. Adam Olejnik przedstawił informację o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres 

między XIX a XX Sesją Rady Powiatu Grudziądzkiego oraz złożył sprawozdanie z wykonania uchwał 

Rady Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do przedstawionej powyżej informacji, w związku z czym: 

Radna p. Zofia Laskowska poprosiła o informacje na temat uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

udzielania pełnomocnictwa dla Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg. 

Starosta p. Adam Olejnik wyjaśnił, że przedmiotowe pełnomocnictwo dotyczy prac przy wykonaniu 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi Biały Bór – Wałdowo Szlacheckie - Ruda. 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między XIX a XX Sesją Rady Powiatu 

Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zapytała, czy Radni zgłaszają wnioski lub interpelacje, w związku z czym: 

Radny p. Tomasz Kaliszewski złożył interpelację w sprawie zmiany statutu Powiatu Grudziądzkiego 

i dostosowanie przepisów do sytuacji epidemiologicznej. Jego zdaniem składanie wniosków 

i interpelacji powinno odbywać się również zdalnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek wskazała, że „Sprawozdanie 

dot. bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komendy Miejskiej Policji 

w Grudziądzu oraz skuteczności działania Policji za 2019 rok” było szeroko omawiane na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Powiatu. W związku z tym zapytała, czy Radni wznoszą dalsze pytania 

lub uwagi do .powyższego sprawozdania. Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek stwierdziła, że „Sprawozdanie dot. bezpieczeństwa i porządku publicznego 

na terenie działania Komendy Miejskiej Policji w Grudziądzu oraz skuteczności działania Policji 

za 2019 rok” zostało przyjęte przez Radę Powiatu Grudziądzkiego. 
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Sprawozdanie dot. bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komendy Miejskiej 

Policji w Grudziądzu oraz skuteczności działania Policji za 2019 rok stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zwróciła się z pytaniem, czy w związku z tym, że projekty uchwał, które są przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji, były szczegółowo omawiane na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Powiatu, 

zostanie zwolniona oraz zostaną zwolnieni Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław 

Kucharski i Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn, z obowiązku czytania podstaw 

prawnych oraz załączników podejmowanych uchwał. 

Radni w drodze głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. W głosowaniu brało udział 

15 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, 

p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Mieczysław Kucharski, 

p. Zofia Laskowska, p. Bożena Maj, p. Bożena Nadworna, p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, 

p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska. 

 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2020 rok. 

Wobec braku pytań i uwag, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego 

na 2020 rok.  

W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek poprosiła Radnych o głosowanie, w wyniku którego za przyjęciem uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego 

na 2020 rok głosowało jednogłośnie 15 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, p. Marzena Dembek, 

p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz Kaliszewski, p. Krzysztof 

Klucznik, p. Mieczysław Kucharski, p. Zofia Laskowska, p. Bożena Maj, p. Bożena Nadworna, 

p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska. 

Uchwała nr XX/46/2020 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 25 listopada 2020 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2020 rok stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

 Kolejno, Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
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wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2021”. 

W związku z brakiem dyskusji, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2021”. 

Wobec braku uwag oraz wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

„Rocznego programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2021”została przyjęta jednogłośnie przez 15 Radnych, tj.: p. Marka Czarnuch, 

p. Marzenę Dembek, p. Barbarę Dobek, p. Marcina Dziadzio, p. Mirosława Guzowskiego, p. Tomasza 

Kaliszewskiego, p. Krzysztofa Klucznika, p. Mieczysława Kucharskiego, p. Zofię Laskowską, 

p. Bożenę Maj, p. Bożenę Nadworną, p. Adama Olejnika, p. Jerzego Wołoszyna, p. Aleksandra 

Zadykowicza oraz p. Grażynę Zielińską. 

Uchwała Nr XX/47/2020 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 25 listopada w sprawie „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021” stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni wnoszą 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wysokości opłat 

za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Przy braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn odczytał projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi 

i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena 

Dembek przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego 

w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym 

oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu została 

przyjęta jednogłośnie przez 15 Radnych, tj.: p. Marka Czarnuch, p. Marzenę Dembek, p. Barbarę 

Dobek, p. Marcina Dziadzio, p. Mirosława Guzowskiego, p. Tomasza Kaliszewskiego, p. Krzysztofa 

Klucznika, p. Mieczysława Kucharskiego, p. Zofię Laskowską, p. Bożenę Maj, p. Bożenę Nadworną, 

p. Adama Olejnika, p. Jerzego Wołoszyna, p. Aleksandra Zadykowicza oraz p. Grażynę Zielińską. 
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Uchwała Nr XX/48/2020 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie 

„Rocznego programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2021”stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni wnoszą 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zwiększenia składu 

osobowego Komisji rewizyjnej Rady Powiatu., w związku z czym: 

Radny p. Tomasz Kaliszewski złożył wniosek o zwiększenie składu Komisji rewizyjnej o kolejnego 

członka i zaproponował kandydaturę Radnej p. Bożeny Nadwornej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, że wniosek Radnego p. Tomasza 

Kaliszewskiego nie spełnia wymogów formalnych i nie zostanie uwzględniony podczas obecnej Sesji 

Rady Powiatu. Dodała, że w przypadku złożenia formalnego wniosku zgodnie z przyjętymi 

procedurami, przedmiotowy wniosek zostanie przedstawiony Radzie Powiatu na kolejnej Sesji.  

Przewodniczący Komisji rewizyjnej p. Marek Czarnuch stwierdził, że członkowie Komisji rewizyjnej 

aprobują prepozycję zwiększenia składu osobnego Komisji. Dodał jednakże, że jego zdaniem Radni 

wchodzący w skład Zarząd Powiatu nie powinien ingerować w skład Komisji Rady Powiatu.  

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio wyjaśnił, że propozycja zgłoszenia nowych członków 

do Komisji rewizyjnej ma służyć zwiększeniu reprezentacji Radnych pochodzących z różnych gmin 

powiatu grudziądzkiego w Komisji rewizyjnej. 

Radny p. Tomasz Kaliszewski wyraził opinię, że Radni wchodzący w skład Zarząd Powiatu nie 

powinni zgłaszać propozycji zmian w składzie Komisji rewizyjnej. Ponadto ponownie złożył wniosek 

w sprawie zmiany statutu Powiatu Grudziądzkiego i umożliwienie składanie wniosków i interpelacji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Starosta p. Adam Olejnik podkreślił, że wniosek o zwiększenie składu osobowego Komisji rewizyjnej 

Rady Powiatu został złożony przez grupę Radnych Powiatu Grudziądzkiego, a nie Zarząd Powiatu. 

Przewodniczący Komisji rewizyjnej p. Marek Czarnuch poprosił o przedstawienie nazwisk Radnych, 

którzy złożyli wniosek o zwiększenia składu osobowego Komisji rewizyjnej Rady Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przekazała, że przedmiotowy wniosek został 

podpisany przez następujących Radnych: p. Marcina Dziadzio, p. Adama Olejnika, p. Krzysztofa 

Klucznika oraz p. Aleksandra Zadykowicza. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji p. Mirosław Guzowski zwrócił uwagę na brak 

aktualizacji zmian Statutu Powiatu Grudziądzkiego na stronie internetowej powiatu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 
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Radna p. Zofia Laskowska zapytała, czy Przewodnicząca Komisji polityku społecznej p. Barbra 

Dobek oraz Przewodnicząca komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa 

p. Grażyna Zielińska z racji pełnienia swoich funkcji mogą być członkami Komisji rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek odparła twierdząco. 

Po zakończeniu dyskusji, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie zwiększenia składu osobowego Komisji rewizyjnej Rady Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poinformowała, że Przewodnicząca Komisji 

polityku społecznej p. Barbra Dobek oraz Przewodnicząca komisji budżetu i finansów, rozwoju 

gospodarczego i rolnictwa p. Grażyna Zielińska wyraziły zgodę na swój udział w Komisji rewizyjnej. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do głosowania, w wyniku 

którego za przyjęciem uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zwiększenia składu 

osobowego Komisji rewizyjnej Rady Powiatu głosowało 14 Radnych, tj.: p. Marek Czarnuch, 

p. Marzena Dembek, p. Barbara Dobek, p. Marcin Dziadzio, p. Mirosław Guzowski, p. Tomasz 

Kaliszewski, p. Krzysztof Klucznik, p. Mieczysław Kucharski, , p. Bożena Maj, p. Grzegorz Masiota, 

p. Adam Olejnik, p. Jerzy Wołoszyn, p. Aleksander Zadykowicz oraz p. Grażyna Zielińska, zaś Radna 

p. Zofia Laskowska oraz Radna p. Bożena Nadworna wstrzymały się od głosu. W związku 

z powyższym, Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, że uchwała Rady 

Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zwiększenia składu osobowego Komisji rewizyjnej Rady Powiatu 

została przyjęta. 

Uchwała Nr XX/49/2020 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie 

zwiększenia składu osobowego Komisji rewizyjnej Rady Powiatu stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Lista głosowań Radnych XX Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego w dniu 25 listopada 2020 r. stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do punktu obrad 

dotyczącego wniosków i oświadczeń radnych, w związku z czym: 

1. Radna p. Bożena Maj przedstawiła odpowiedź Starosty Grudziądzkiego p. Adama Olejnika 

na wniosek Dyrektora ZOZ w Świeciu na Osą w sprawie dofinansowania gabinetu fizjoterapii. Radna 

p. Bożena Maj zapytała, kiedy przewidziane jest omówienie powyższej kwestii na posiedzeniu 

Komisji polityki społecznej oraz czy Zarząd Powiatu podjął kroki w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania dofinansowania dla jednostek ochrony zdrowia. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, że Zarząd Powiatu postanowił omówić kwestię udzielania dotacji 

jednostkom ochrony zdrowia na posiedzeniu Komisji polityki społecznej, gdyż konieczne jest 
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ustalenie źródeł finansowania przedmiotowego wsparcia. Dodał, że powyższy problem może być 

tematem obrad najbliższego spotkania Komisji polityki społecznej. 

Radna p. Bożena Maj zapytała, na jakich warunkach było udzielane wsparcie finansowe dla szpitala 

w Łasinie.  

Starosta p. Adam Olejnik wskazał, że pomoc finansowa dla szpitala w Łasinie była udzielana 

na wniosek Miasta i Gminy Łasin na podstawie zapisów uchwały budżetowej Powiatu 

Grudziądzkiego. 

2. Radny p. Tomasz Kaliszewski wyraził swoje wątpliwości dotyczące złożenia wniosku 

o zwiększenie składu osobowego Komisji rewizyjnej przez Starostę oraz pozostałych Członków 

Zarządu Powiatu. 

Radny p. Marcin Dziadzio podkreślił, że wniosek o zwiększenie składu Komisji rewizyjnej został 

złożony przez pełnoprawnych Radnych Powiatu Grudziądzkiego.  

3. Radny p. Tomasz Kaliszewski poprosił o informacje na temat przeprowadzonego remontu 

cząstkowego drogi Białochowo – Szembruczek oraz planów przebudowy przedmiotowej drogi 

w roku 2021. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański wyjaśnił, iż remont drogi Białochowo – 

Szembruczek został wykonany metodą nakładek asfaltowych w ramach środków pochodzących 

z oszczędności poprzetargowych, w celu zapewnienia przejezdności powyższej drogi. Dodał, że 

Powiat Grudziądzki złożył wniosek o dofinansowanie inwestycji przebudowy drogi Białochowo – 

Szembruczek w ramach Funduszu Dróg Samorządowych na kwotę 1.200.000,00 zł na rok 2021. 

4. Przewodniczący Komisji rewizyjnej p. Marek Czarnuch powitał nowych członków Komisji 

rewizyjnej.  

5. Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji p. Mirosław Guzowski:  

1) Poprosił o wyjaśnienie, dlaczego Radni Powiatu z terenu Gminy Łasin nie zostali powiadomieni 

o odbiorze wyremontowanego odcinka drogi Bogdanki - Szonowo - Plesewo w Jakubkowie. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł, że z uwagi na sytuację epidemiologiczną odbiory dróg mają 

wyłącznie charakter techniczny oraz odbywają się przy udziale osób niezbędnych ze względów 

formalnych. 

2) Zapytał o różnice pomiędzy metodą remontu drogi Bogdanki - Szonowo – Plesewo, a metodami 

stosowanymi w poprzednich remontach dróg powiatowych. Ponadto zapytał, czy użyta 

mieszanka asfaltowa nie doprowadzi do szybszej degradacji nawierzchni przedmiotowej drogi. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański stwierdził, że remont drogi Bogdanki - 

Szonowo – Plesewo został wykonany prawidłowo, a wybrana metoda nie przyczyni się do szybszego 
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zużycia nawierzchni. Dodał, że w przypadku wykrycia wad lub uchybień, wykonawca remontu 

zobowiązany jest do przeprowadzenia naprawy. 

3) Poprosił o wykonanie oraz przedstawienie Radzie Powiatu wykazu kilometrażu dróg poddanych 

remontom i inwestycjom drogowym na terenie każdej gminy powiatu grudziądzkiego 

oraz poczynionych w powyższym celu nakładów finansowych.  

6. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zasugerowała zorganizowanie wspólnego 

posiedzenia Komisji Rady Powiatu dotyczącego opiniowania projektu budżetu na rok 2021 na dzień 

27 listopada 2020 r. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji p. Mirosław Guzowski zaproponował przełożenie 

terminu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Powiatu na dzień 30 listopada. Powyższą propozycję 

poparł Przewodniczący Komisji rewizyjnej p. Marek Czarnuch oraz Przewodnicząca komisji budżetu 

i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa p. Grażyna Zielińska. Przewodnicząca Komisji polityki 

społecznej p. Barbra Dobek również zaakceptowała zorganizowanie wspólnego posiedzenia Komisji 

Rady Powiatu dotyczącego opiniowania projektu budżetu na rok 2021 na dzień 30 listopada 2020 r. 

7. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przekazała informacje na temat oświadczeń 

majątkowych Radnych Powiatu Grudziądzkiego za rok 2019. Wskazała, że oświadczenie majątkowe 

Starosty Grudziądzkiego zostało złożone w terminie i nie stwierdzono nieprawidłowości. Natomiast 

oświadczenie majtkowie Przewodniczącej Rady Powiatu zostało złożone po terminie oraz stwierdzono 

uchybienie z postaci niewpisania numeru działki, na którym znajduje się wpisana w oświadczeniu 

nieruchomość. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek dodała, że powyższe uchybienia 

zostały wyjaśnione. Ponadto przekazała, że oświadczenia majątkowe pozostałych Radnych Powiatu 

nie zawierały nieprawidłowości merytorycznych. 

8. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poprosiła Radnych o wsparcie finansowe akcji 

charytatywnej „Szlachetna paczka”. 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zamknęła posiedzenie wypowiadając słowa „zamykam obrady XX Sesji Rady Powiatu 

Grudziądzkiego”. 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 11:45. 

Wiceprzewodniczący Rady 

/-/ Jerzy Wołoszyn 

 

Protokołował: Łukasz Szulc 


